
Protokół Nr LII 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 26 stycznia 2010 roku 
 
Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 26 stycznia 2010 r.  

1. Grzegorz Kuna – Przewodniczący Komisji 
2. Anna Ślęzak – Wiceprzewodniczący Komisji 
3. Wojciech Cichosz 
4. Zbigniew Kos 
5. Andrzej Pożarlik 
 
Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2010 roku. 
2. Sprawy różne.  

 
Ad.1.  
 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie na I półrocze 2010 roku 
 
Styczeń 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2010 roku. 
2. Sprawy różne.  

 
Luty 

1. Analiza realizacji wniosków Komisji Uchwał i Wniosków przyjętych na 
posiedzeniach Rady Miejskiej w Strykowie w II półroczu 2009 roku. 

2. Sprawy różne.  
 
Marzec  

1. Sposób wydatkowania środków zabezpieczonych w budżecie Miasta-Gminy Stryków 
na wyłapywanie i hotelowanie bezpańskich psów. Posiedzenie wyjazdowe do Hotelu 
dla zwierząt. 

2. Sprawy różne.  
 
Kwiecień 

1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za 2009 
rok. 

2. Przygotowanie uchwały i wniosku absolutoryjnego dla Burmistrza Miasta-Gminy 
Stryków za rok 2009. 

3. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie 
wniosku absolutoryjnego Komisji Rewizyjnej. 

4. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi dot. 
sprawozdania z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za 2009 rok.  

5. Sprawy różne 
 
Maj 
  

1. Przedstawienie informacji za okres VI-XII 2009 roku oraz I-IV 2010 roku ze 
stanowiska ds. kontroli wewnętrznej Urzędu Miasta-Gminy Stryków.  

2. Sprawy różne. 

 



 
 
Czerwiec 

1. Stan zaawansowania realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Miasta-Gminy Stryków 
na rok 2010. 

2.  Podsumowanie pracy Komisji oraz ustalenie planu pracy na II pó łrocze 2010 roku. 
3.  Sprawy różne.  

 
Ad. 2. Sprawy różne.  
 
Radny Wojciech Cichosz zapytał o zapas środków na zimowe utrzymanie dróg.  
 
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza M-G Stryków poinformowała, że jest po 
rozmowie z dyrektorem ZGKiM w Strykowie, który planuje zwiększenie zakupu piachu i 
soli, środki finansowe na utrzymanie dróg są.   
 
Radny Andrzej Pożarlik powiedział, że pracownicy JRP powinni zacząć wywozić śnieg z 
centrum miasta Strykowa. Następnie radny zapytał jak wygląda realizacja wniosku Komisji 
Ładu w sprawie utworzenia lodowiska. 
 
Pani Burmistrz odpowiedziała, że wniosek przekazany jest na stanowisko inwestycji.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak.  

 
 
 

 
                    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                         Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                                          Grzegorz Kuna  

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


